

元朗區小學校際田徑比賽運動員訓練

貴子弟獲選代表本校參加元朗區小學校際田徑比賽，並安排參加相關訓練。詳情如下：

訓練日期： 短跑 2021年10月15，22日(星期五)
 跳遠 2021年10月18，25日(星期一)
 擲壘球 2021年10月21，28日(星期四)
訓練時間：上午7:15-上午8:00
訓練地點：本校
服 裝：夏季體育服

請填妥回條後於10月11日(星期一)或之前交班主任辦理，如有查詢，請致電2476 2414與鄧鳳妙老師聯絡。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十月七日



✂

回 條

✂

(通函 No：043/2021)

敬覆者：

本人已知悉有關「元朗區小學校際田徑比賽運動員訓練」事宜。

本人同意 敝子弟參加運動員訓練，並聲明 敝子弟身體狀況適宜參加此活動。

本人不同意 敝子弟參加運動員訓練。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ ()班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日 期： 2021 年 10 月 _____ 日

註：請於10月11日(星期一)或以前將回條交予班主任。

Training for selected representatives to participate in Yuen Long District Inter-School Athletic Sport Event

Dear Parents/Guardians,

Your child is invited to participate in Yuen Long District Inter-school Athletic Sport Events. Please follow the schedule of the athlete training which is listed below.

- Date for training : Sprint : 15th October, 2021 and 22nd October, 2021 (Friday)
 Long jump : 18th October, 2021 and 25th October, 2021 (Monday)
 Softball : 21st October, 2021 and 28th October, 2021 (Thursday)
- Time for training : 7:15a.m.-8:00 a.m.
- Venue for training : School Campus
- Clothing : Summer P.E. Uniform

Please note the details and return the reply slip to the class teacher on or before 11th October, 2021 (Monday) If you have any enquiries, please contact Ms. Tang Fung Miu at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal



Notice(No : 043/2021)

Dear Principal,

I have read and understand the details of 'Training for selected representatives to participate in Yuen Long District Inter-School Athletic Sport Event'.

- I agree my child to participate in the training and declare that the health status of my child is suitable for participation in this activity.
- I disagree my child to participate in the training.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent' s/ Guardian' s name : _____

Parent's / Guardian' s signature : _____

Date : 2021 (Y) 10 (M) _____(D)

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 11th October, 2021(Monday).